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 Protokoll nr 8 – 2024 fört vid styrelsemöte med Svenska 

Pudelklubben Södra avdelningen den 17 oktober 2024.    
 

 

 
  Närvarande: Ordförande     Cecilia Hörnlund  

 V. ordförande   Kicki Nielsen  

 Sekreterare  Kicki Nielsen 

Kassör  Barbro Hagersten 

Ledamöter   
                          Torgny Hedvall  

   Marie Öhberg 

      

Suppleant          Caroline Riveros  

   Michaela Angel                               

      

                          Anmält  

   förhinder  Alexis Malmkvist 

    Nancy Andeassen  

      

 .                               

    

Protokollet omfattar §§ 80-91  
    

§80 Mötets öppnande 
      Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.  
     
§81 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes med tillägg av ny §84 och förskjutning av numreringen på efterföljande  

    paragrafer. 

 

§82 Val av justerare 

 Till justerare valdes Michaela Angel 

    

§83 Föregående mötesprotokoll 

 Genomgång av protokoll 7 bordlades till nästa möte 

 

§84 Funktion i styrelsen  

Med anledning av Nancy Andreassens avgång inträder Caroline Riveros som ordinarie 

ledamot. Styrelsen har i och med detta en vakans som suppleant. 



 

 
§85 Inkomna skrivelser  240816-240914 

 

  

     
Datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 
Ansvarig 

240816 Fråga från 

medlem om 

benämning på 

dvärgpudel på 

engelska 

Kicki har 

svarat 

  

240829 Fråga från 

medlem om 

pudelns dag 

Kicki har 

svarat 

  

240908 SPK v protokoll 

nr 6 

För 

kännedom 

  

240913 Camilla 

Waltersson  

Inbjudan visning 

av ny PK webb 

den 24/9 19.00 

Var och en 

anmäler sig  

Kicki 

anmäler 

webadmins 

  

     

     

 

  

 

 

 

 
§86 Ekonomi 

 Ekonomisk rapport från Barbro, ser ut som planen hittills. Resultatet för Pudelns dag inom 

budget 
 

  

§87 Rapport från kommitteer 

• Informationskommitten:  
Ansvarig för olika aktiviteter ska skicka text och bilder till Cecilia genom email. Bilderna ska 

vara original med en upplösning på minst 300dpi. Det går inte att använda bilder i tryck som 

skickats på Messenger eller Sms. Skicka samtidigt till Kicki.  

 

• Aktivitetskommitteen: vi har ofta ganska få anmälningar till klippkurser, orsaken 

diskuterades. Förslag om att hålla endagskurser istället för två dagars. Sparar tid o 

pengar för deltagare. Upplägget för en sådan kurs får diskuteras. Ev kan man ta in 

intresseanmälningar och anordna kurs om underlag finns. Pudelläger under planering.  

 

• Uppf o avels kommitten: inga egna aktiviteter planerade i nuläget.  CS uppfödarkurs 

är populär. Vi ska hitta lokal till vårt hands-on seminarium som ingår i 

uppfödarutbildningen. Medlemsmöte med ögonlysning diskuterades.  

 

• Utställningskommitten: Vandringspriser diskuterdes, Cecilia kollar 

 

 

 

 

 



 

§88   Höstens utställningar 

Arbetsuppgifter runt utställningarna diskuterades, bl.a hämtning lämning och middag 

med domarna, lotterier etc Utställningskommitteen har möte innan nästa 

styrelsemöte. 

 

§89 Övriga frågor 
 Föreslogs att bjuda in avdelningens medlemmar att nominera till Södras stjärnor. Ett underlag 

med ett antal kriterier att utgå från måste tas fram om i så fall.   

   

§90 Nästa möte  

 den 8/10 kl 19   

 

§91 Mötet avslutas  

       Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

       

             

       Vid protokollet 

      

     

 

 Kicki Nielsen                        Cecilia Hörnlund                  Marie Öhberg 

   sekreterare                              ordförande                             justerare                         

    

 


